
 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 12/2024 
 

2024-12-12 

Protokoll 12/2024 

fört vid Skarpnäcks stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 12 december 2024 kl. 18:30-19:27, 
Skarpnäcks kulturhus, Skarpnäcks allé 25 
 

Ledamöter Cecilia Obermüller (MP) Ordförande 
Kristina Persdotter (S) 
Jessica Nilsson (V) 
Kristina Lutz (M) 
Johan Brege (M) 
Sergej Salnikov (SD) 
Monica Lövström (S) 2:e vice ordförande 
Pontus Olsson (S) 
Lena Kling (L) 
Ledrian Utter (V) 
Billy Östh (M) §§1-4, §18 
Ann-Sofie Söderberg (M) §§8-9 ersätter Billy Östh (M) 
Henrietta Ludwig (C) 1:e vice ordförande 
Curre Hansson (S) 
 

Ersättare Robert Svenander (S) 
Katarina Frisk (S) 
Mahtab Sayadi (S) 
Berit Dahlström (V) 
Emma Skepp (V) 
Domino Kai (MP) 
David Callgren (M) 
Ann-Sofie Söderberg (M) §§1-4, §18 
Unni Björnerfors (SD) §§8-9, §18 
Ann Hultmark Fridner (L) 
Karro Olofsson (C) 
 

Övriga närvarande Karin Bülow Förvaltningschef 
Mia Berggren Nämndsekreterare 
Hanna Jakhammer Avdelningschef 
Johanna Hult Avdelningschef 
Lena Hedin Avdelningschef 
Elisabet Tullgren Avdelningschef 
Jonas Ransmyr Ekonomichef 
Stefan Lundh 
Josefin Andersson Personalföreträdare 
 

Justerare Cecilia Obermüller (MP), Henrietta Ludwig (C) 
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Datum för justering 2024-12-17 

 
Paragraf §§1-4, §§8-9, §18 

 
Sekreterare Mia Berggren 
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§ 1 
Genomgång av närvaro  
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) förklarade sammanträdet 
öppnat. Nämnden ajournerade sig mellan klockan 18:34-18:38 för 
Öppet forum med allmänhetens frågestund. Närvaron redovisas på 
sida 1. 
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§ 2 
Val av justerare och meddelande om tid för 
protokolljustering  

Beslut  
1. 1:e vice ordförande Henrietta Ludwig (C) utses att 

tillsammans med ordförande Cecilia Obermüller (MP) 
justera dagens protokoll. 

2. Protokollet ska justeras den 17 december 2024. 
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§ 3 
Godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden fastställer förslaget till dagordning. 
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§ 4 
Anmälan av protokolljustering  
Anmäls att stadsdelsnämndens protokoll från den 14 november 
2024 justerades den 21 november 2024. 
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§ 8 
Redovisning av stadsbidrag för kommuner som bedriver 
verksamhet med personligt ombud 2024  
Omedelbar justering 
SKA 2023/684 
 

Beslut  
1. Förvaltningens redovisning godkänns och skickas till 

Länsstyrelsen i Stockholms län 
2. Paragrafen justeras omedelbart 

 

Sammanfattning av ärendet  
Det anmälda ärendet innehåller en redovisning av verksamheten 
med personligt ombud i Söderort 2024. Rapporten ska redovisas till 
Länsstyrelsen i Stockholms län som finansierar verksamheten. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/684-7 (Godkänd - R 1) Redovisning Stadsbidrag 
till kommuner som bedriver verksamhet med personligt 
ombud 

 SKA 2023/684-6 Länsstyrelsernas Redovisningsblankett 
kommun 2024 
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§ 9 
Ansökan om statsbidrag för verksamhet med Personligt 
ombud i Söderort 2025  
Ansökan till Länsstyrelsen i Stockholms län 
SKA 2024/677 
 

Beslut  
1. Förvaltningens ansökan godkänns och skickas till 

Länsstyrelsen i Stockholms län. 
2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Det anmälda ärendet innehåller en ansökan om statsbidrag för 
Personligt ombud i Söderort för 2025 avseende fem heltidstjänster. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/677-2 (Godkänd - R 2) Ansökan om statsbidrag 
för personligt ombud Söderort 2025 

 SKA 2024/677-1 Ansökan om statsbidrag för verksamhet 
med Personligt ombud 
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§ 18 
Prioriterat gångvägnät för Stockholms stad  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2024/976 
SKA 2024/628 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Paragrafen justeras omedelbart. 
3. Därutöver anförs följande: 

  
Nämnden föreslår att i huvudsak bifalla förvaltningens yttrande, 
med tillägget att ytterligare något/några gångstråk mellan 
Skarpnäcksfältet och Bagarmossen bör utredas avseende att klassas 
som prioriterat gångstråk (huvudgångstråk). 
  
Även ytterligare ingång till Nackareservatet bör pekas ut. 
  
Mellan Skarpnäck och Bagarmossen finns det en mängd olika gång 
och cykelvägar. Det stråk som har pekats ut i planen, ligger centralt, 
är väl använt och löper förbi Bergholmstorpet. Under ett antal år 
kommer framkomligheten här vara begränsad på grund av 
byggnation. Nämnden ser därför att det kan behöva kompletteras 
med något eller några alternativa stråk. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har mottagit en remiss om prioriterat gångvägnät 
vars syfte är att peka ut ett gent nätverk av gångstråk som 
tillsammans binder samman stadens viktiga målpunkter. I nätet 
framhålls stråk som fyller en särskilt viktig funktion ur ett 
gångperspektiv och där många människor rör sig. I det prioriterade 
gångvägnätet ingår också framtida eller saknade länkar som kan 
bidra till ett mer gent och sammanhängande gångvägnät. Det 
prioriterade gångvägnätet består av fyra olika stråktyper vilka 
redovisas i av trafikkontoret framtaget kartmaterial. 
 
Förvaltningen ser positivt på att staden tagit fram ett prioriterat 
gångvägnät men gör en del medskick med önskemål om 
kompletteringar gällande huvudgångstråk och stadslivsstråk. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP), 2:e vice ordförande Monica 
Lövström m.fl. (S) och ledamot Jessica Nilsson m.fl. (V) yrkar 
bifall till ett gemensamt förslag till beslut. 1:e vice ordförande 
Henrietta Ludwig (C), ledamot Kristina Lutz m.fl. (M), 
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ledamot Lena Kling (L) och ledamot Sergej Salnikov (SD) yrkar 
bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag samt 
Miljöpartiets, Socialdemokraternas och Vänsterpartiets 
gemensamma förslag. Ordförande ställer förslagen mot varandra 
och finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt Miljöpartiets, 
Socialdemokraternas och Vänsterpartiets gemensamma förslag. 
  

Reservationer 
1:e vice ordförande Henrietta Ludwig (C), ledamot Kristina Lutz 
m.fl. (M), ledamot Lena Kling (L) och ledamot Sergej Salnikov 
(SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för förvaltningens 
förslag.  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/628-3 (Godkänd - R 2) Svar på remiss om 
prioriterat gångvägnät 

 SKA 2024/628-1 Följebrev Prioriterat gångvägnät för 
Stockholms stad. Beslut om antagande, KS 2024/976 

 SKA 2024/628-1.1 Bilaga 1 - Stockholms prioriterade 
gångvägnät 
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Mia Isabelle,Berggren 2024-12-12
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